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Geachte leden, 

Met de start van dit college in 2011 bestond de provincie Flevoland 25 jaar. De jongste provincie, 
maar vol ambitie. Flevoland, nieuw land waar het al heel lang goed is om te leven. Met de 
Eindbalans 2015 De koers bepaald geven wij een bloemlezing van de belangrijkste resultaten van 
deze bestuursperiode. Deze periode overziend hebben we het Collegeuitvoeringsprogramma 2011 -
2015 als leidraad gehanteerd. Wat we hebben afgesproken te (zullen) doen, hebben we kunnen 
realiseren. 

Ontwikkelingen 
Twee relevante ontwikkelingen hebben invloed gehad op deze periode. Lange tijd heeft het 
voornemen van het kabinet om de provincie te fuseren boven ons hoofd gehangen. Hierin hebben de 
staten en wij eensgezind en krachtig opgetrokken. We hebben laten zien dat we een weliswaar 
kleine, maar volwaardige provincie zijn in de regio, landelijk en op Europees niveau. En in de 
tweede plaats zijn we creatief op zoek naar mogelijkheden om met anderen samen te werken. Als 
geen ander zijn we bereid over grenzen heen te kijken en samenwerking te zoeken. In deze ti jd van 
netwerken en participaties moet ook de provincie open staan voor het dragen van risico's als dat de 
samenleving ten goede komt. 

Overgangsperiode 
Deze periode hebben wij ervaren als een overgangsperiode. Naast de ontwikkeling van dit gebied 
hebben wij veel aandacht besteed aan de beheersaspecten. De provincie is in brede zin op orde 
gebracht: zowel financieel, als op het gebied van stille lasten. Binnen de open huishouding hebben 
wij onze koers bepaald op "kerntaken". Een aantal taken, voornamelijk in het sociale domein, zijn 
overgedragen of afgebouwd. Onze subsidierelaties zijn verzakelijkt en prestaties worden 
vastgelegd. Bij zorg en sport hebben wij ons ingezet op een economische benadering. De lasten voor 
de burgers hebben we niet hoeven verhogen. 

Waarover zijn we tevreden? 
Hoewel veel aandacht is besteed in deze transitieperiode aan heroriëntatie en ombuigingen, hebben 
we ook nieuwe opdrachten opgepakt, ontwikkeld en gerealiseerd. Daarom zijn we ook van mening 
dat we onze opdracht goed hebben kunnen uitvoeren en zijn we in het algemeen tevreden met wat 
we hebben bereikt. Om een paar speerpunten te noemen: 

een ombuigingsoperatie van € 18 miljoen; een verkleining van de organisatie; 
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- als provincie hebben we ongeveer € 108 miljoen geïnvesteerd in bereikbaarheid; 
de toegenomen bereikbaarheid van onze regio; diverse plannen in uitvoering zorgen voor een 
verdere verbetering van die bereikbaarheid; 

op het gebied van duurzaamheid en windenergie zijn we koploper gebleven. 

Wat is anders gegaan dan verwacht? 
Op een aantal onderdelen is het anders gelopen dan we hadden gedacht: 

het project OostvaardersWold hebben wij voortijdig moeten afbreken; 
DE-on is aangepast, omdat een brede coalitie geen stand hield. Er is nu een stichting DE-on; 
landelijke discussies hebben de opstelling van beleid voor Intensieve veehouderij en voor het 
platteland vertraagd; 
een gedeelde visie en gezamenlijke agenda voor de ontwikkeling van onze regio is niet tot stand 
gekomen. 

Ontwikkelpotentie 
Flevoland heeft veel mogelijkheden om zich verder te ontwikkelen. Er is veel gebeurd om te zorgen 
voor een beter woon- en leefklimaat. Een groot aantal projecten is opgepakt. We hebben samen 
met anderen een basis kunnen leggen voor goede gebiedsontwikkeling in Noordelijk Flevoland en er 
wordt geïnvesteerd in windenergieprojecten, in kenniseconomie en innovatieve economie, in de 
havenfaciliteiten van Lelystad en Urk. Ook de besluitvorming rond Luchthaven Lelystad is ruimtelijk-
economisch kansrijk. Op gebied van duurzaamheid zijn grote stappen gezet. Op economische gebied 
zijn we er in geslaagd het eigen MKB te ondersteunen en verder te laten ontwikkelen met behulp 
van financieringsinstrumenten. Wij dragen intensief bij aan de ontwikkeling in en rond Almere en 
hebben ons vanuit de regionale kansen verbonden aan de Ma/<;ng off van de Floriade 2022. In al 
deze opgaven maken wij gebruik van Ideeën uit de samenleving. Participatie zorgt Immers voor 
draagvlak voor ontwikkeling. 

Vertrouwen als basis 
De afgelopen collegeperiode heeft de samenwerking met Provinciale Staten zich ontwikkelt. De 
breuk in het college in 2012 en de herziening van het Coalitieakkoord heeft energie gekost. We 
hebben de informatievoorziening met de staten verbeterd. Uw staten hebben meer zeggenschap 
gekregen in de diverse projecten en programma's. Voor een goede samenwerking Is vertrouwen 
nodig. Wij hebben als dagelijks bestuur dat vertrouwen ervaren, in samenhang met een 
constructlef-kritische houding. 

De bespreking van de Eindbalans 2015 in Provinciale Staten zien. wij met grote belangstelling 
tegemoet. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris, de voorzitter^j 

'̂ '̂  mr. drs T. van der Wal L.Verbeek 


